
 

 

 

 

Ledamotsinitiativ – Utbildningsnämnden 

 

Dags att sätta ner foten kring Sjögrenska gymnasiets framtid 

När Segerstaskolan på grund av beslut i Bygg- och miljönämnden (BMN) ej längre kunde användas för 

skolverksamhet efter den 1 augusti 2022, så gjordes ett gediget arbete för att säkerställa att alla 

elever fick en bra miljö för sin undervisning. Det involverade barnen på Skutans förskola samt 

eleverna på Segerstaskolan och Sjögrenska gymnasiet. 

I dag finns alla barn och elever i andra lokaler, men när det gäller eleverna på Sjögrenska gymnasiet 

så finns de i förskolans gamla lokaler, vilket inte är långsiktigt optimala. I samband med flytten så 

sades det att lokaler i CIK skulle kunna komma att göras i ordning för Sjögrenska gymnasiet. 

Det har nu gått en hel del tid sedan underlaget togs fram för att kunna gå vidare med Sjögrenska 

gymnasiets framtid och det står dessutom också klart att nuvarande situation inte är bra för 

Sjögrenska gymnasiet. 

Det är nu hög tid att sätta ner foten och att undersöka möjligheten att hitta en lokal där Sjögrenska 

gymnasiet kan utvecklas, samt att i samband med detta också fatta beslut om när styret vill se en 

högskoleförberedande gymnasieskola i Knivsta. 

Jag föreslår att utbildningsnämnden fattar beslut om: 

1. Att ge utbildningsförvaltningen i uppdrag att så fort det är möjligt hitta nya lokaler för 

Sjögrenska gymnasiet  

2. Att ta fram en tidplan för en högskoleförberedande gymnasieskola i Knivsta 
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